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P r o t o k ó ł  Nr XXXVI/10 

sesji Rady Gminy Narewka odbytej w dniu 3 września 2010 r. w sali 

konferencyjnej Urzędu Gminy Narewka, ul. Białowieska 1 

 

Obecni radni: 

1. Niedźwiedź Andrzej    - zam. Kapitańszczyzna 

2. Gryc Mieczysław    - zam. Narewka 

3. Kisła Krystyna     - zam. Narewka  

4. Ciełuszecki Jan     - zam. Lewkowo Nowe 

5. Drewnowski Jan    - zam. Mikłaszewo 

6. Drozd Jerzy     - zam. Narewka 

7. Krasnopolski Mirosław   - zam. Narewka 

8. Kulesza Sławomir    - zam. Siemianówka 

9. Leoniewski Mirosław    - zam. Mikłaszewo 

10. Łuksza Jerzy     - zam. Olchówka 

11. Matysiuk Radosław Paweł   - zam. Siemianówka 

12. Ptaszyńska Iwona    - zam. Cieremki 

13. Radziwoniuk Władysław   - zam. Świnoroje 

14. Rowiński Jerzy    - zam. Lewkowo Stare 

15. Suchodoła Jan     - zam. Tarnopol 

W sesji ponadto udział wzięli: 

1. Pawilcz Mikołaj    - Wójt Gminy 

2. Skiepko Andrzej    - Radny Rady Powiatu 

3. Lewsza Maria     - Dyrektor Zespołu Szkół 

4. Karpiuk Jadwiga    - Redaktor G. „Nad Narewką” 

5. Kiczkaluk Włodzimierz   - sołtys sołectwa Grodzisk 

6. Romańczuk Anatol    - sołtys sołectwa Guszczewina 

7. Dobrzyński Mirosław            - sołtys sołectwa Janowo 

8. Chodakowski Włodzimierz   - sołtys sołectwa Krynica 
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9. Wojciechowski Jan    - sołtys sołectwa Leśna  

10. Filinowicz Alina    - sołtys sołectwa Stare Masiewo 

11. Marczuk Jan     - sołtys sołectwa Nowe Masiewo 

12. Łuksza Helena     - sołtys sołectwa Michnówka 

13. Trusiewicz Mirosława   - sołtys sołectwa Mikłaszewo 

14. Wasilczyk Jerzy    - sołtys sołectwa Narewka 

15. Karpiuk Waldemar    - sołtys sołectwa Ochrymy 

16. Łuksza Jerzy     - sołtys sołectwa Olchówka 

17. Wróblewski Aleksy    - sołtys sołectwa Planta 

18. Suchodoła Witalis    - sołtys sołectwa Podlewkowie 

19. Szymaniuk Artur    - sołtys sołectwa Siemianówka  

20. Grzybek Halina    - sołtys sołectwa Skupowo 

21. Wierzchowska Halina   - sołtys sołectwa Zabłotczyzna 

Obrady XXXVI sesji Rady Gminy otworzył o godz. 10,00 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Andrzej Niedźwiedź, który im 

przewodniczył. 

Po powitaniu zebranych i stwierdzeniu prawomocności obrad /w sesji 

uczestniczy 15 radnych, co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych 

uchwał/ przewodniczący Rady Gminy przedstawił porządek obrad XXXVI sesji. 

Do przedstawionego porządku dziennego radni żadnych uwag ani propozycji 

jego zmiany nie zgłosili. 

Porządek obrad XXXVI sesji Rady Gminy przedstawia się następująco: 

1. Przyjęcie protokołu z XXXV sesji Rady Gminy. 

2.Wręczenie nagród laureatom konkursu na „najestetyczniej urządzoną posesję  

i zagrodę”. 

3. Wnioski i interpelacje radnych. 

4. Informacja o realizacji budżetu gminy w I półroczu 2010 r. 

5. Zmiany w budżecie gminy na 2010 r. 

6. Powzięcie uchwał w sprawach: 
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      - przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości, 

      - zwolnienia Dyrektora Zespołu Szkół w Narewce z obowiązku realizacji 

tygodniowego wymiaru zajęć w roku szkolnym 2010/2011, 

      - określenia zasad zwrotu wydatków za świadczenia z pomocy społecznej w 

postaci dożywiania, 

      - przystąpienia do opracowania zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Narewka, 

      - przystąpienia do opracowania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego. 

 7. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie między XXXV a 

XXXVI sesją Rady Gminy. 

8. Odpowiedzi na wnioski i interpelacje radnych. 

9. Wolne wnioski. 

 Przewodniczący Rady Gminy zaproponował również, aby po punkcie 

drugim porządku obrad wysłuchać informacji na temat planowanego 

poszerzenia BPN. 

Radni Rady Gminy jednomyślnie zaakceptowali tą propozycję. 

 

Do punktu 1 – przyjęcie protokołu z XXXV sesji Rady Gminy. 

 Przewodniczący Rady Gminy Pan Andrzej Niedźwiedź zwrócił się do 

radnych z pytaniem, czy mają jakieś uwagi do protokołu z XXXV sesji Rady 

Gminy. 

Do protokołu z XXXV sesji Rady Gminy radni żadnych uwag nie zgłosili i w 

zarządzonym głosowaniu 15 głosami – za, go przyjęli. 

 

Do punktu 2 - wręczenie nagród laureatom konkursu na „najestetyczniej 

urządzoną posesję i zagrodę”. 

Przewodniczący obrad udzielił głosu Przewodniczącemu Komisji 

konkursowej Panu Janowi Ciełuszeckiemu w celu poinformowania o wynikach  
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konkursu na „najestetyczniej urządzoną posesje i zagrodę”. 

Zabierając głos Przewodniczący Komisji konkursowej odczytał protokół z 

podsumowania konkursu. 

 /kserokopia protokołu – zał. Nr 1 – w załączeniu/ 

Nagrody pieniężne i dyplomy laureatom konkursu wręczyli Pan Mikołaj 

Pawilcz – Wójt Gminy i Pan Andrzej Niedźwiedź – Przewodniczący Rady 

Gminy. 

Zabierając głos Pan Wójt podziękował i pogratulował uczestnikom udziału w 

konkursie, a członkom komisji złożył podziękowania za ich pracę.  

Nagrody pieniężne w wysokości jak w protokole z podsumowania konkursu 

odebrali: 

1. Pan Leon Kardasz z Tarnopola. 

2. Pani Halina Wierzchowska z Zabłotczyzny. 

3. Pani Lidia Bielska z Tarnopola. 

4. Pani Halina Birycka z Planty. 

5. Pani Taisa Drewnowska z Mikłaszewa. 

6. Pani Zinaida Romańczuk z Olchówki. 

7. Pani Anna Ignatowicz z Siemianówki. 

8. Pani Wiera Szykuła z Lewkowa Nowego. 

9. Pani Walentyna Germaniuk ze Skupowa. 

10. Pani Stanisława Zasim z Tarnopola. 

11. Pani Walentyna Janiel z Tarnopola. 

12. Pani Julia Biedrycka z Zabłotczyzny. 

13. Pani Nina Wołkowycka z Zabłotczyzny. 

 Za pozytywną ocenę działań uczestników konkursu w zakresie poprawy 

wyglądu estetycznego swoich posesji i zagród oraz nagrody podziękowała Pani 

Halina Wierzchowska – laureatka konkursu. 

 Pan Mikołaj Pawilcz – Wójt Gminy i Pan Andrzej Niedźwiedź  

– Przewodniczący Rady Gminy wręczyli również puchar w plebiscycie Wieści 
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Podlaskich na „najpopularniejszego sportowca Gminy Narewka w 2009 r.” Panu 

Andrzejowi Skiepko. 

Wszystkim nagrodzonym pogratulował Pan Przewodniczący Rady Gminy.  

  

 Zabierając głos w sprawie planowanego poszerzenia Białowieskiego 

Parku Narodowego Pan Mikołaj Pawilcz- Wójt Gminy mówił, iż wiele jest 

emocji związanych z procedurami powiększenia BPN. Poinformował, iż 

pierwszy zamysł powiększenia parku było to o 20 tys. ha w tym na terenie 

Gminy Narewka o 8.500 ha. Rada Gminy i Wójt nie akceptowały tego pomysłu, 

rozpoczęto negocjacje w tym zakresie. Obecny Minister Środowiska Pan 

Andrzej Kraszewski również uważa, że BPN musi być powiększony. 

Negocjacje z Ministrem odnośnie poszerzenia parku prowadziły 3 gminy 

/Narewka, Białowieża, Hajnówka/i Starostwo Powiatowe. Kwestie przestrzenne 

były konsultowane z Nadleśniczym i Regionalnym Dyrektorem Lasów 

Państwowych. Ministerstwo wyraziło zgodę, żeby BPN na terenie naszej gminy 

został powiększony o 3.500 ha. Byłby to teren przy granicy z Białorusią, w tym 

5 rezerwatów, gdzie gospodarka leśna i w chwili obecnej nie jest prowadzona.  

Lasy gospodarcze stanowiłyby ok. ½ powiększonego terenu BPN. W wyniku 

negocjacji ustalono też, że otulina parku nie wyjdzie poza granice lasu – 

Puszczy Białowieskiej oraz, że można będzie tam polować. Problemem nie 

rozwiązanym jest sprawa otuliny masiewskiej. Polana jest niczyja i albo 

przejmie ją Koło Łowieckie i będzie wypłacać rolnikom odszkodowania za 

szkody wyrządzone przez zwierzynę leśną, albo otulina będzie w zarządzie BPN 

i to park będzie wypłacał odszkodowania. W otulinie reżimy nie są większe niż 

na obszarach Natury 2000. Żadne z obecnych nadleśnictw nie zostanie 

zlikwidowane. W czasie negocjacji ustalono również, że zanim rady gmin będą 

uzgadniać powiększenie BPN będzie podpisane z Panem Ministrem 

porozumienie. Porozumienie takie podpisały 2 samorządy. Stwierdził, iż 

podpisując porozumienie podpisał się pod 2 zapisami porozumienia, które 
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dotyczą samorządu. Odczytał te zapisy porozumienia. W trakcie głosowania 

powiększenia BPN każdy radny wyrazi swoje zdanie na ten temat, a Rada 

Gminy zadecyduje, czy BPN ma być powiększony. NFOŚiGW przekazał 

WFOŚiGW w Białymstoku 75 mln zł na realizację programu „ Zrównoważony 

rozwój rejonu Puszczy Białowieskiej”. Dofinansowanie z tego programu naszej 

gminy to 18.330 tys. zł dotacji i 1.650 tys. zł pożyczki. Za środki te można 

będzie wykonać 300 przydomowych oczyszczalni ścieków, wszyscy chętni z 

terenu gminy przy swoim 15 % udziale będą mogli zainstalować kolektory 

słoneczne. Jest zgoda na przesunięcie środków z Programu na dofinansowanie 

szerokopasmowego dostępu do Internetu. Będzie można wybudować kanalizację 

Michnówka – Eliaszuki, w Grodzisku i przy Zbiorniku Wodnym 

„Siemianówka”, zakupić 3 samochody strażackie, pojemniki na odpadu /po 3 

dla każdego gospodarstwa domowego/, samochód i koparko – ładowarkę. 

Wybudować 2 komory składowe na składowisku odpadów w Olchówce.  

Przesunięcie środków będzie możliwe za zgodą Prezesa Funduszu. 

Porozumienie będzie obowiązywać bezterminowo. Zdaniem Pana Wójta, żeby 

Rada Gminy mogła procedować nad poszerzeniem BPN musi mieć pewność, co 

gmina uzyska po wyrażeniu zgody na powiększenie parku i stąd te wszystkie 

działania w zakresie zapisów porozumienia i podpisanie promes. Odnośnie 

Zakładów Usług Leśnych – lasy gospodarcze Nadleśnictwa Browsk 

zmniejszyłyby się o ok. 2.500 ha, a 18.500 ha lasów byłoby dalej lasem 

gospodarczym. Pan Minister Środowiska bez zgody Rady Gminy może na 

dowolnym obszarze Puszczy utworzyć rezerwat, albo też ograniczyć np. do 15 

tys. m³ pozyskanie drewna w całej puszczy. Uważa, że jeśli dojdzie do 

powiększenia trzeba, jak najmniej stracić i żeby jak najwięcej możliwych praw i 

korzyści mieli mieszkańcy. Możliwa jest zmiana ustawy o ochronie przyrody w 

zakresie tylko opiniowania, a nie uzgadniania jak w chwili obecnej, przez Rady 

Gmin powiększenia parków. Rząd w tej chwili nie podpisuje się pod propozycją 

zmiany ustawy o ochronie przyrody, ale zdanie może zmienić. Jest promesa i 
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jest porozumienie, ale to Rada Gminy podejmie decyzję, czy zgadza się na 

powiększenie parku na terenie gminy, czy też nie. 

Mówił, iż jeśli jest potrzeba spotkań z mieszkańcami z terenu gminy spotkania 

zostaną zorganizowane.  

 W dyskusji głos zabrali: 

1. Pan Andrzej Niedźwiedź  - Przewodniczący Rady Gminy, który stwierdził, iż 

docenia działania Pana Wójta w zakresie uzyskania jak najlepszych warunków, 

w przypadku, gdyby BPN został powiększony. 

2. Pan Mikołaj Pawilcz – Wójt Gminy stwierdził, iż Zakłady Usług Leśnych 

wiedzą, gdzie i jakie jest pozyskanie drewna w Puszczy Białowieskiej. 

Poinformował, iż na wczorajszym spotkaniu z Panem Ministrem Środowiska 

zapewniał on, że w 2011 r. nie wprowadzi zakazu cięć w okresie lęgowym 

ptaków. 

3. Pan Michał Panfiluk – przedstawiciel ZUL w imieniu wszystkich ZUL-i 

podziękował Panu Wójtowi za przekazane wiadomości związane z 

powiększeniem BPN przed podjęciem decyzji przez Radę Gminy. Stwierdził, iż 

Zakłady Usług Leśnych chcą, żeby pozyskanie drewna było w wysokości 60 tys. 

m³. 

4. Pan Mikołaj Pawilcz – Wójt Gminy w nawiązaniu do głosu przedmówcy 

poinformował, iż Pan Minister wyraził zgodę na aneksy do porozumienia. 

Stwierdził, iż może wystąpić do Pana Ministra o zapewnienie w Planie 

Urządzania Lasów pozyskania drewna w wysokości 60 tys. m³ i o pisemne 

potwierdzenie, że w 2011 r. będzie możliwe pozyskanie drewna w okresie 

lęgowym ptaków. Jeśli park zostałby powiększony, ale zatrudnienie zostałoby 

utrzymane, to chyba nic złego się by nie stało. 

5. Pan Grzegorz Wasilewski – przedstawiciel ZUL mówił, iż trzeba, żeby 

drewno można było sprzedawać poza rynek lokalny, gdyż rynek lokalny takiej 

masy drewna nie wchłonie. 
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6. Pan Andrzej Skiepko – Radny Rady Powiatu całkowicie zgodził się z 

wypowiedzią Pana Wójta w sprawie powiększenia BPN. Stwierdził, iż 

inicjatywa ekologów może doprowadzić do zmiany ustawy o ochronie przyrody. 

Poinformował, że Rada Powiatu wyraziła swój sprzeciw, żeby decyzje były 

podejmowane bez udziału i wiedzy danej Rady Gminy. 

7. Pan Mikołaj Pawilcz – Wójt Gminy mówił, iż jest presja, żeby całość Puszczy 

Białowieskiej była parkiem. Czynione były starania, żeby program  

„ Zrównoważony rozwój rejonu Puszczy Białowieskiej” był programem 

rządowym, ale nie uzyskano tego, jest programem resortowym. W przypadku 

powiększenia BPN o połowę pierwotnie proponowanego obszaru o połowę 

chciano zmniejszyć też środki. W wyniku negocjacji ustalono, że będzie to 75 

mln zł. 

8. Pan Sławomir Kulesza – radny ze wsi Siemianówka mówił, iż jego zdaniem 

do podjęcia decyzji przez Radę Gminy w sprawie poszerzenia BPN potrzebne są 

szerokie konsultacje z mieszkańcami gminy, po których radni w głosowaniu 

podejmą decyzję. Zebrania wiejskie są potrzebne. Do Lasów Państwowych – 

mieszkańcy naszej gminy chcieliby, żeby sprzedawać im drewno – opał po 

takiej samej cenie jak na zewnątrz. Mogą kupować większymi partiami. 

Proponował, rozważyć, czy dla mieszkańców gminy nie sprzedawać drewna 

taniej, co byłoby dobrze odebrane przez mieszkańców. 

9. Pan Mieczysław Gryc – Wiceprzewodniczący Rady Gminy, radny ze wsi 

Narewka przyłączył się do głosu Pana radnego Kuleszy i stwierdził, że to Rada 

Gminy walczy o leśników i drzewiarzy, podczas gdy leśnicy milczą w sprawie 

poszerzenia BPN. Chcą, żeby o nich walczono, ale sami nic w zamian 

mieszkańcom nie dają, drewno sprzedają drogo. 

10. Pan Andrzej Niedźwiedź – Przewodniczący Rady Gminy, radny ze wsi 

Kapitańszczyzna w nawiązaniu do głosu przedmówcy poinformował, iż 

przekaże Panu Nadleśniczemu Nadleśnictwa Browsk sugestię, żeby drewno dla 

mieszkańców gminy było tańsze. Niech Pan Nadleśniczy sprawdzi, czy jest to 
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możliwe. Mówił, iż kiedyś drewno na swój teren można było sprzedawać trochę 

taniej. Stwierdził, iż w sprawie powiększenia BPN należy doprowadzić do 

spotkań z mieszkańcami na zebraniach. 

11. Pan Mieczysław Gryc – Wiceprzewodniczący Rady Gminy uważa, że 

zebrania wiejskie będą wystarczające do podjęcia decyzji w głosowaniu przez 

radnych. Po to radni, poprzez ich wybór, otrzymali mandat zaufania swoich 

wyborców, żeby mogli podejmować decyzje. 

12. Pan Mikołaj Pawilcz – Wójt Gminy poinformował, iż zebrania wiejskie 

zostaną zorganizowane. Wystąpi z pismem do Pana Ministra, żeby potwierdził 

na piśmie, że pozyskanie drewna w roku 2011 i latach następnych w Puszczy 

Białowieskiej będzie nie mniejsze niż 60 tys. m³ i nie będzie wyłączenia cięć z 

tytułu okresu lęgowego ptaków. 

13. Pan Grzegorz Wasilewski – przedstawiciel ZUL mówił, iż trzeba też 

wystąpić o potwierdzenie, że drewno z Puszczy Białowieskiej można będzie 

sprzedawać poza rynek lokalny. 

O godz. 11,10 Przewodniczący Rady Gminy ogłosił przerwę w obradach, 

która trwała do godz. 11,30. 

 

Do punktu 3 - wnioski i interpelacje radnych. 

 W tym punkcie porządku obrad głos zabrali: 

1. Pan Jerzy Drozd – radny zam. w Narewce, który podziękował za wstawienie 

przepustu na drodze do kol. wsi Skupowo /do P. Bińczyckiego/ i prosił o 

podsypanie tam drogi. Pytał, jaka jest cena budynku byłej szkoły w Skupowie, 

gdyż są 2 osoby zainteresowane jego zakupem. Wnosił o przekrycie budynku 

gminnego, w którym znajduje się lecznica, gdyż przecieka tam dach i woda 

wlewa się do mieszkania Pani Mirosławy Bołtryk. 

2. Pan Mieczysław Gryc – Wiceprzewodniczący Rady Gminy, radny ze wsi 

Narewka wnosił o naprawę dwóch dróg na Stary Dwór /razem ok. 100 m/ 

poprzez nawiezienie tłucznia kamiennego. Pytał, czy został już naprawiony 
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monitoring na Ośrodku Turystyczno – Rekreacyjnym i Kulturalnym na Starym 

Dworze. Miał to zrobić wykonawca tego ośrodka, a jeśli tego nie zrobił to 

należy go zobowiązać do jak najszybszego wykonania naprawy. 

3. Pan Jerzy Rowiński – radny ze wsi Lewkowo Stare wnosił o wycięcie 

zakrzaczenia przydrożnego przy drodze powiatowej Lewkowo Stare – Eliaszuki, 

tak jak to zostało zrobione na krótkim odcinku tej drogi. Istniejące zakrzaczenie 

stwarza zagrożenie bezpieczeństwa ruchu drogowego. 

4. Pan Jan Suchodoła – radny ze wsi Tarnopol mówił, iż bardzo ładnie został 

zagospodarowany teren na Starym Dworze, ale wygląd psuje sąsiednia 

niezagospodarowana działka Pana Rygorowicza. Proponował rozważyć 

odkupienie jej od niego i zagospodarowanie. Poinformował, iż nie w tym 

miejscu został założony przepust w Tarnopolu i prosił o zamontowanie 

przepustu w miejscu poprzednio przez niego określonym. 

5. Pan Władysław Radziwoniuk – radny ze wsi Świnoroje wnosił o wyrównanie 

odcinka drogi gminnej od wsi Janowo do lasu. 

6. Pan Radosław Paweł Matysiuk – radny ze wsi Siemianówka wnosił o 

podsypanie drogi za wysypiskiem w Siemianówce /wyjazd z ul. Polnej/. Pytał, 

kiedy będzie dokończone układanie chodników w Siemianówce? 

7. Pan Mirosław Krasnopolski – radny ze wsi Narewka zgłosił, iż w bardzo 

złym stanie jest droga wojewódzka Nr 687 na odcinku od Świnoroj do lasu w 

Skupowie, szczególnie na wysokości wsi Skupowo /po prawej stronie/, gdzie są 

bardzo duże ubytki. Istniejące ubytki stwarzają zagrożenie bezpieczeństwa 

ruchu drogowego. Wnosił o naprawę tego odcinka drogi. 

Wnosił również o naprawę zniszczonego znaku drogowego ustawionego w 

miejscowości Narewka przy skrzyżowaniu ul. Nowej z ul. Kolejową. 

8. Pan Mieczysław Gryc – radny ze wsi Narewka zgłosił, iż podczas opadów 

deszczu przez lufciki okien w budynku Orlik-a w Narewce przecieka woda. 

Wnosił o naprawę okien. Wnosił również o zainstalowanie gniazdka na 
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środowym słupie na trybunach stadionu w Narewce, żeby można było podłączyć 

się tam do prądu. 

9. Pan Sławomir Kulesza – radny ze wsi Siemianówka wnosił o udrożnienie 

kolektora odprowadzającego wodę przy skrzyżowaniu ul. Szkolnej z ul. Lipową 

w Siemianówce, gdyż wody opadowe zalewają posesję, a czyszczenie 

studzienek kanalizacyjnych nie dało pożądanych efektów. Prosił o wykonanie 

tych prac w możliwie jak najszybszym terminie, gdyż przy tak dużych opadach 

deszczu woda zalewa mieszkanie. 

Odnośnie zagospodarowania Starego Dworu proponował przekwalifikować tam 

grunta i wówczas właściciel mógłby je sprzedać, czy też zagospodarować. 

10. Pan Mikołaj Pawilcz – Wójt Gminy w nawiązaniu do wypowiedzi 

przedmowcy poinformował, iż teren na Starym Dworze jest przekwalifikowany 

na cele rekreacyjne. 

 

Do punktu 4 - informacja o realizacji budżetu gminy w I półroczu 2010 r. 

 Przewodniczący Rady Gminy Pan Andrzej Niedźwiedź udzielił głosu 

Panu Mikołajowi Pawilcz – Wójtowi Gminy w celu przedstawienia informacji o 

realizacji budżetu gminy w I półroczu 2010 r. 

 /wystąpienie P. Wójta – zał. Nr 2, informacja o przebiegu wykonania  

           budżetu gminy za I półrocze 2010 r. – zał. Nr 3 – w załączeniu/ 

Do informacji o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2010 r. radni 

żadnych uwag nie zgłosili i jednomyślnie ją przyjęli. 

 

Do punktu 5 - zmiany w budżecie gminy na 2010 r. 

 Propozycję zmian w budżecie gminy na 2010 r. przedstawił, po udzieleniu 

mu głosu przez przewodniczącego obrad, Wójt Gminy. 

Do przedstawionej propozycji zmian w budżecie gminy radni żadnych uwag nie 

zgłosili. 
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 Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie zmian w budżecie gminy na 2010 r. 

W zarządzonym głosowaniu, w którym udział wzięło 14 radnych /Pan Jerzy 

Rowiński opuścił salę obrad w trakcie rozpatrywania tego punktu porządku 

obrad/ Rada Gminy 14 głosami – za, O – przeciw, O – wstrzymujących się 

powzięła: 

 u c h w a ł ę  Nr XXXVI/276/10 

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2010 r. 

- stanowiącą zał. Nr 4 

 

Do punktu 6 - powzięcie uchwał: 

 Wszystkie projekty uchwał w tym punkcie porządku obrad wyjaśniał, 

omawiał, uzasadniał i przedstawiał Pan Mikołaj Pawilcz – Wójt Gminy. 

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości. 

W zarządzonym głosowaniu, w którym udział wzięło 14 radnych Rada Gminy 

14 głosami – za, O – przeciw, O – wstrzymujących się powzięła: 

 u c h w a ł ę  Nr XXXVI/277/10 

w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości 

- stanowiącą zał. Nr 5 

 

 W zarządzonym przez Przewodniczącego Rady Gminy głosowaniu 

projektu uchwały w sprawie zwolnienia Dyrektora Zespołu Szkół w Narewce z 

obowiązku realizacji tygodniowego wymiaru zajęć w roku szkolnym 2010/2011, 

w którym udział wzięło 14 radnych, Rada Gminy 14 głosami – za, O – przeciw, 

O – wstrzymujących się powzięła: 

 u c h w a ł ę  Nr XXXVI/278/10 

w sprawie zwolnienia Dyrektora Zespołu Szkół w Narewce z obowiązku 

realizacji tygodniowego wymiaru zajęć w roku szkolnym 2010/2011 
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- stanowiącą zał. Nr 6 

 

 Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

określenia zasad zwrotu wydatków za świadczenia z pomocy społecznej w 

postaci dożywiania. 

W zarządzonym głosowaniu, w którym udział wzięło 14 radnych, Rada Gminy 

14 głosami – za, O – przeciw, O – wstrzymujących się powzięła: 

 u c h w a ł ę  Nr XXXVI/279/10 

w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków za świadczenia z pomocy 

społecznej w postaci dożywiania  

- stanowiącą zał. Nr 7 

 

 Przewodniczący Rady Gminy Pan Andrzej Niedźwiedź poddał pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania zmiany 

Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy 

Narewka. 

W zarządzonym głosowaniu, w którym udział wzięło 14 radnych, Rada Gminy 

14 głosami – za, O – przeciw, O – wstrzymujących się powzięła: 

 u c h w a ł ę  Nr XXXVI/280/10 

w sprawie przystąpienia do opracowania zmiany Studium uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Narewka 

- stanowiącą zał. Nr 8 

 

 Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego. 

W zarządzonym głosowaniu, w którym udział wzięło 14 radnych, Rada Gminy 

14 głosami – za, O – przeciw, O – wstrzymujących się powzięła: 
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 u c h w a ł ę  Nr XXXVI/281/10 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego 

- stanowiącą zał. Nr 9 

 

Do punktu 7- sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie między 

XXXV a XXXVI sesją Rady Gminy. 

 Przewodniczący Rady Gminy Pan Andrzej Niedźwiedź udzielił głosu 

Panu Mikołajowi Pawilcz – Wójtowi Gminy w celu przedstawienia 

sprawozdania z działalności Wójta w okresie między XXXV a XXXVI sesją 

Rady Gminy. 

 /sprawozdanie – zał. Nr 10 – w załączeniu/ 

Do przedstawionego sprawozdania radni żadnych uwag nie zgłosili  

i jednomyślnie je przyjęli. 

 

Do punktu 8 - odpowiedzi na wnioski i interpelacje radnych. 

 Odpowiedzi na wnioski i interpelacje radnych udzielił Pan Mikołaj 

Pawilcz – Wójt Gminy. I tak: 

- gminne drogi żwirowe będą podsypywane za tydzień, gdy operator koparki 

wróci z urlopu. Zostanie też podsypana droga na kol. wsi Skupowo /do P. 

Bińczyckiego/, 

- nie wiadoma jest cena budynku po byłej szkole w Skupowie, gdyż nie był on 

wyceniany, bo nie było zgody mieszkańców na sprzedaż. Jeśli będzie zgoda 

mieszkańców na sprzedaż tego budynku wówczas rzeczoznawca ustali cenę i po 

podziale działki, która jest duża, może być sprzedany, 

- w chwili obecnej brak jest środków w budżecie gminy na przekrycie budynku 

„agronomówki”. Dobrze byłoby, gdyby osoby, które tam mieszkają i 

użytkownicy lokali wykupili je od gminy. Gdyby budynek był przekrywany 

Pani Bołtryk musiałaby wnieść udział finansowy, gdyż mieszkanie jest jej 
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własnością. Pracownicy urzędu gminy sprawdzą dach i naprawią, żeby nie 

przeciekał, 

- o naprawę monitoringu na OTRiK na Starym Dworze poprosi się wykonawcę, 

- wniosek o wycięcie zakrzaczenia przydrożnego przy drodze Lewkowo Stare  

   - Eliaszuki zostanie przekazany do Zarządu Dróg Powiatowych, 

- czy Rada Gminy wyasygnowałaby środki, żeby kupić działkę na Starym 

Dworze od Pana Rygorowicza?, 

- przepust drogowy w Tarnopolu zostanie wstawiony, 

- droga od Janowa do lasu zostanie wyrównana po najbliższej niedzieli, 

- droga na wysypisko śmieci w Siemianówce zostanie naprawiona przez Aidę, 

- chodnik w Siemianówce zostanie ułożony w II połowie września br., 

- wniosek o naprawę drogi wojewódzkiej k. wsi Skupowo oraz o naprawę znaku 

drogowego w Narewce przy skrzyżowaniu ul. Nowej z ul. Kolejową zostaną 

przesłane do Podlaskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich, 

- przecieki wody przez lufciki w oknach w budynku na Orliku w Narewce 

zostaną zgłoszone wykonawcy, 

- sprawą doprowadzenia energii elektrycznej do słupa na trybunach stadionu w 

Narewce zajmie się elektryk, 

- problem niedrożności kolektora przy skrzyżowaniu ul. Lipowej i Szkolnej w 

Siemianówce zostanie przekazany do Zarządu Dróg Powiatowych. 

 

Do punktu 9 - wolne wnioski. 

 W wolnych wnioskach głos zabrali: 

1. Pan Jerzy Drozd – radny zam. w Narewce prosił, żeby naprawy dachu 

„agronomówki” nie odkładać w czasie. 

2. Pan Jan Ciełuszecki – radny ze wsi Lewkowo Nowe prosił o dokończenie 

obcinania żywopłotu przy budynku byłej szkoły w Lewkowie Starym. 

3. Pan Mieczysław Gryc – radny ze wsi Narewka pytał, kto ustawił znak 

ograniczenia prędkości do 20 km/h w Bernackim Moście? 
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4. Pani Iwona Ptaszyńska – radna ze wsi Cieremki wnosiła o uzupełnienie 

ubytków w nawierzchni drogi gminnej Eliaszuki – Michnówka oraz o zgarnięcie 

na pobocze żwiru wysypanego na środku jezdni na zakręcie drogi do Eliaszuk i 

o wyrównanie drogi od Żyży do Bondar. 

5. Pan Jan Wojciechowski – sołtys sołectwa Leśna wnosił o naprawę drogi 

powiatowej Mikłaszewo – Leśna, która jest w bardzo złym stanie technicznym 

oraz o podsypanie drogi z Leśnej do lasu /za posesją sołtysa/. 

6. Pan Jerzy Łuksza – radny ze wsi Olchówka proponował, żeby całą drogę na 

łąki przy torze kolejowym /potrzebę naprawy, której wcześniej zgłaszała Pani 

sołtys sołectwa Mikłaszewo/ naprawić ze środków Funduszu Gruntów Rolnych. 

7. Pan Waldemar Karpiuk – sołtys sołectwa Ochrymy prosił o podsypanie 

przepustu na Waliczówce na drodze do Kasjan. 

8. Pan Jerzy Wasilczyk – sołtys sołectwa Narewka zgłosił, iż już od dłuższego 

czasu nie świeci się żarówka oświetlenia ulicznego przy ul. Mickiewicza 38 w 

Narewce i wnosił o naprawę. 

9. Pan Jan Marczuk – sołtys sołectwa Nowe Masiewo mówił, iż został 

dowieziony na drogę – ulicę w Nowym Masiewie żwir, ale wysypano go nie tam 

gdzie trzeba, ubytki nie zostały uzupełnione. 

10. Pan Aleksy Wróblewski – sołtys sołectwa Planta wnosił o wykoszenie i 

uporządkowanie placu przy budynku świetlicy wiejskiej w Plancie. Pytał, czy w 

budynku świetlicy będzie sklep? 

11. Pan Mikołaj Pawilcz – Wójt Gminy odnosząc się do głosów wolnych 

wnioskach poinformował: 

- żywopłot przy budynku byłej szkoły w Lewkowie Starym zostanie podcięty, 

- znak ograniczenia prędkości w Bernackim Moście został ustawiony przez 

Urząd Gminy na prośbę mieszkańców, 

- ubytki w nawierzchni drogi Eliaszuki – Michnówka zostaną uzupełnione jak 

tylko podeschnie, 
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- wniosek o zgarnięcie żwiru z jezdni drogi powiatowej zostanie przesłany do 

Zarządu Dróg Powiatowych, 

- droga od Żyży do Bondar zostanie wyrównana po niedzieli, 

- wniosek o naprawę nawierzchni drogi powiatowej Mikłaszewo – Leśna 

zostanie przesłany do Zarządu Dróg Powiatowych, 

- będzie podsypana droga w Leśnej /do lasu – za posesją Pana sołtysa/, 

- nie ma już Funduszu Gruntów Rolnych a więc nie ma tu środków na 

przebudowę dróg rolniczych, 

- odcinek drogi na Kasjany, na przepuście drogowym na Waliczówce zostanie 

podsypany po niedzieli, 

- wniosek o wymianę żarówki oświetlenia ulicznego w Narewce przy ul. 

Mickiewicza 38 zostanie przesłany do Rejonu Energetycznego, 

- pracownik Urzędu Gminy, który przywiezie żwir do podsypania drogi w 

Nowym Masiewie zgłosi się do Pana sołtysa, żeby wskazał miejsce, gdzie go 

wysypać, 

- plac przy świetlicy wiejskiej w Plancie zostanie wykoszony i uporządkowany. 

Nie wiadomo, czy w tym budynku będzie sklep. Zgłaszała się osoba chętna, 

żeby budynek świetlicy kupić. 

 Po wyczerpaniu porządku dziennego Przewodniczący Rady Gminy Pan 

Andrzej Niedźwiedź zamknął o godz. 13,35 obrady XXXVI sesji i podziękował 

zebranym za udział. 

 Na tym protokół zakończono. 

Do protokołu dołączono 10 załączników. 

 

Protokolant:                                                           Przewodniczący Rady Gminy 

 

N. Kiczkaluk                                                                   Andrzej Niedźwiedź 

podinspektor 

 


